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PROTOKOLL 
 

fört vid möte med Tekniska kommittén (TK) i Svenska Karateförbundet. 
 

Tid: Onsdagen den 29:e maj 2024. 
Plats: Blasieholmsgatan 4A, Stockholm. 

Närvarande: Fredrik Ålander(ordf.), Emma Helgesson, Hannah Stensson (på länk). 
 

 
 
 
§1 
Fredrik Ålander öppnade mötet. 
 
§2 
Fredrik Ålander föredrog föregående mötesprotokoll från den 18:e april 2024 varvid följande 
punkter noterades: 
 

• TK har genom Fredrik Ålander skickat svar på remissförfrågan ang. en 
sanktionsansökan för tävling till kansliet. 

• Hannah Stensson kommer att representera TK på förbundskonferensen i september.  

• Förbundsstyrelsen har utsett ordföranden Ramon Malavé till kontaktperson för TK. 
 

§3 
TK läste senaste rapporten från förbundets kassör och konstaterar att kommittén ligger bra 
till ekonomiskt. 
 
§4  
TK fortsatte planeringen av coachkonferensen i Stockholm den 17:e augusti och konstaterar 
att intresset att delta är stort. Två externa föreläsare har kontaktats. 
 
§5 
Nästa digitala coachutbildning blir tisdagen den 20:e augusti kl. 19.30. 
 
§6 
TK beslutade att den obligatoriska coachbriefingen inför SM i Vetlanda 2-3:e november blir 
onsdagen den 23:e oktober samt söndagen den 27:e oktober kl. 19.30. 
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 §7 
TK diskuterade remissen som ankommit ang. lagtävling och Fredrik Ålander fick i uppdrag att 
formulera ett remissvar. 
 
§8 
TK diskuterade remissen som ankommit ang. tävlingsklassen U14 och Fredrik Ålander 
uppdrogs att skriva ett remissvar. 
 
§9 
TK diskuterade framtida digitala verktyg för coachutbildningen. 
 
§10 
TK diskuterade möjligheten att göra en studieresa till Karate 1-Series A, Salzburg. 
 
§11 
Emma Helgesson uppdrogs att skriva ett förslag på ett utskick till coachnätverket. 
 
§12 
Tävlingsbestämmelserna och checklistan för arrangörer diskuterades. Dialogen med OK ang. 
tävlingsbestämmelserna fortsätter och arbetet går framåt. 
 
§13 
TK beslutade att nästa möte ska hållas i augusti. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
 
Emma Helgesson  Hannah Stensson  
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